
Ørholm Grundejerforening 
Bestyrelsesmøde den 20. januar 2009. 

 
Til stede var: Annette, Charlotte, Helen, Tommy, Kristian og Anders. 
Fraværende: Jesper 
 

1. Godkendelse af udsendte dagsorden 
Godkendt. 

 
2. Godkendelse af referatet af 2. december 2008 

Referatet godkendt. 
 

3. Lokalplanen 
Tommy havde modtaget en del information fra LTK. Vores ønske om en 
erstatning for Byplanvedtægt 1 er med på deres prioriteringsliste – godt nok 
langt nede. 
Kristian nævnte, at man ofte kæder lokalplaner sammen med trafiksaneringer, 
hvilket vi bør forsøge. 
Kristian laver et oplæg til en henvendelse hvorefter Charlotte korrigerer. 
 

4. Trafiksaneringen – Fokus Strategi 
Vores seneste henvendelse angående Fokus-strategi for Trafik har ikke 
bevirket ændringer i strategien, da vores bemærkninger gik på ting, der 
allerede er med i strategien. 
 

5. Regnskab 2008 og Budget 2009 
Regnskabet godkendt. 
Budget godkendt. 
 

6. Generalforsamlingen 
Tommy har aftalt med Philip Marcussen, at vi låner Sognegården til 
Generalforsamlingen. 
Der var indkommet et ønske om, at brændeovns røg bliver taget op til 
diskussion på Generalforsamlingen. 
Kristian retter henvendelse til Tage Rosenmeier angående hvervet som 
ordstyrer ved Generalforsamlingen. 
Bestyrelsen vil foreslå, at grundejerforeningen investerer i en container – se 
også næste punkt. 
Vi bør også huske et eventuelt festudvalg. 
 

7. Opbevaringsplads for ØGF’s materiel 
Afventer. 
 

8. Eventuelt 
Grundejerforeningen er blevet optaget i telefonbogen (Eniro) med Tommy 
som kontaktperson. 
DONG/NESA: Tommy havde modtaget brev om, at prisen for den sorte fiber 
nu var sænket til 99DKK (fra 179DKK). Kristian mente så, at det nok kun var 
dem, der brugte Dansk Bredbånd som udbyder. De har sjovt nok hævet deres 
pris med 100DKK – Godt nok med en forøgelse af båndbredde til følge. 



Kristian vil undersøge, om brugere med andre udbyder også slipper billigere 
hos DONG.  
 

9. Næste bestyrelses møde – onsdag 11. marts 2009 kl. 1930 hos Kristian. 
Vi reserverer den 4. maj til det første bestyrelsesmøde efter 
Generalforsamlingen. 

 


